
Z A P I S N I K 
 
 

S 15. sjednice Odbora 8. saziva GDCK Crikvenica, održane utorak, 26.11.2019. godine u 
maloj dvorani SŠ Dr. Antuna Barca, s početkom u 17:15 sati. 
Sjednici su nazočni članovi Odbora: Edina Šutić (potpredsjednica), Ljiljana Mavrić, Ivana 
Butković, Robert Šandl  
Odsutni (opravdano): Iva Skočilić, Ivona Matošić Gašparović, Nikica Barac 
 
Budući su predsjednici Ivi Skočilić, u zadnji čas, iskrsnule neodgodive poslovne obveze, 
sastanak je otvorila potpredsjednica Edina Šutić, pozdravila sve nazočne i konstatirala da je 
prisutno 4 od 7 članova Odbora, te su svi zaključci i odluke pravovaljane. 
 
Sukladno pozivu na sjednicu Odbora, predložen je slijedeći dnevni red: 
 

1. Aktualna problematika GDCK Crikvenica 
2. Razno 

 
 

AD.1  Ravnateljica društva Irena Gašparović je izvjestila članove Odbora o aktualnoj 
problematici društva: 
 
1.1. Prisutni članovi Odbora upoznati su s istekom ugovora djelatnici (pomoćnoj 

administratorici) Andreji Noč, te je ravnateljica izrazila zabrinutost za pokriće troškova 
plaće ukoliko se ugovor produlji za cijelu godinu ili na neodređeno vrijeme. Radi se o 
planiranom povećanju troškova po osnovi ručkova DDK koje je već aktualno tijekom 
2019. godine zbog toga što se od 2019. svi ručkovi plaćaju. Ravnateljica je dala prijedlog 
da  se u zimskim mjesecima, kada je obim poslova nešto manji, koristi pomoć volonterki, 
te da se djelatnici Noč ponudi ugovor za period 01.03.-31.10.2019., kada je najveća 
koncentracija akcija i kada je potrebna konstatna pomoć. 
Budući nije postignut konsenzus oko ovog pitanja, dogovoreno je da se djelatnici Noč 
ponudi novi ugovor po istim uvijetima od 01.01.-30.06.2019., te će se , prije isteka 
ugovora, napraviti analiza stvarnih troškova i prihoda za prvi dio godine i projekcija za 
ostatak godine, te odlučiti o načinu produljenja ugovora od 01.07.2019. 
 

1.2. Ravnateljica je obavijestila članove Odbora da je početkom 2019. godine donesena 
odluka o isplati mjesečne nagrade od 200,00 kn po zaposleniku koja se isplaćuje uz plaću. 
Kako se odluka odnosila samo na 2019., članovi Odbora donijeli su odluku da se 
navedena nagrada isplaćuje i za 2020. godinu u istom iznosu. 
 

1.3.Ravnateljica je izvjestila prisutne članove Odbora o dodjeli odlikovanja predsjednice 
Republike Hrvatske, gđe. Kolinde Grabar Kitarović darivateljima GDCK Crikvenica. 
Dodjeli su prisustvovala 3 darivatelja, a prijevoz je organiziran uz pomoć taxista, gosp. 
Draga Bunete koji je pristao naplatiti samo stvarne troškove goriva, cestarine i parkinga. 
Na kraju, gosp. Buneta je poklonio vožnju GDCK Crikvenica kao svoj doprinos, te 
predložio da se iznos od cca 500,00 kn, koliko bi iznosili troškovi puta, utroši za neku 
konkretnu akciju društva. Kako je društvo već osiguralo nabavku pomoći socijalno 
ugroženim građanima putem akcije Solidarnost na djelu, ravnateljica je predložila da se 
navedeni iznos utroši za posjet starijim volonterkama društva koje više nisu aktivne, ali su 
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dale svoj doprinos radu i razvoju društva. Posjet volonterkama je već tradicija dugi niz 
godina uoči Božića, kada im se uručuju simbolični pokloni. 
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